

## Thisted Bolig - Afdeling 41

### Referat af afdelingsmøde den 16.04.2018

#### Dagsorden:

1. Valg af dirigent, herunder valg af stemmetællere og referent
2. Behandling af evt. indkomne forslag
3. Eventuelt

Mødetid: 19.00-19.45

---

Deltagere: 19 beboere samt 5 fra Thisted Boligs hovedbestyrelse og 4 fra Thisted Boligs personale.

---

#### 1. Valg af dirigent, herunder valg af stemmetællere og referent

Peter Hove blev valgt som dirigent. Peter konstaterede, at afdelingsmødet var lovligt varslet, og gennemgik dagsordenen. og EF Jens og EF Ole blev valgt som stemmetællere. Tenna blev valgt som referent.

2. Afd. bestyrelsens beretning: Gunnar takker for fremmøde. Gunnar fortæller om de forrige års beretninger. Han siger der er en rød tråd, og der er ingen forskel er på beretningerne. Han ønsker ikke at dette gentager sig. Da der sker en del omvæltninger i denne tid. Perioden er mærket af, at ledelses og administrationen har lidt bølgegang. Gunnar siger, at næste års beretning bliver hans sidste og at han ikke ønsker at genopstille efter de seks år han har været formand.
3. Lene fremlægger regnskabet for året 2017. Der er et spørgsmål vedr. henlæggelser til tab ved fraflytning. Lene svare.... Der er ikke flere spørgsmål til regnskabet.

#### 4. Behandling af evt. indkomne forslag

Der er et forslag, fra Thylandsvej 3 vedr. Udluftning til skuret – der ønskes etablering af udluftning, da det lugter meget. Kasper kigger på det under markvandring. Der er et ønske om at få fældet træerne foran ved garagen, Træerne drysser ned på bilerne, bilerne ser frygtelige ud. EF Jens fortæller at det er normalt de drysser et par gange om året. Der er ikke umiddelbart mulighed for at fælde træer. Men de tager det op igen på næste markvandring. Kasper undersøger området nærmere med Thisted Kommune. (der kan evt. være gener mhs til naboerne). Der ønskes renholdelse af pladsen ved skuret - skuret tilhører Elmelund og man kan derfor ikke gøre noget ved problemet. Græsset bliver ikke slået mv. Kasper vil rette henvendelse til Elmelund, om de vil rette op på problemet. Kasper siger, der evt. kan sættes en stakit op, så de ikke bliver generet af området. Tidligere betalte Elmelun TB for at renholde området, men det betaler de ikke længere til. Gunnar fortæller, at han tidligere har sendt et forslag om, at købe dette område, da området evt. kunne bruges til grill område mm.. Forslaget blev tidligere sendt til SS og Kasper fortæller at han ikke har set forslaget, men at han gerne vil have den ind. Der bliver spurgt til hvornår udbedringerne sker, mhs til de ting der bliver snakket om på markvandring. Gavl og elevator skulle have været eftersat mm de sidste par år. Murer, affaldsrum, låger og gange trænger til vedligeholdelse Det bliver taget op på næste markvandring. Gunnar fortæller at dette også står i de tidligere beretninger. Gunnar ligger de

tidligere beretninger til referenten og Kasper.. Der ønskes en ca. dato på hvornår der sker noget i sagen. Dette tager Kasper også op på næste markvandring. Der er ikke flere kommentarer til forslaget

Valg af medlem blev Anette Bak.

Suppleant er Erik og Irma De ønsker begge ag genopstille. De er hermed valgt.

#### **5. Eventuelt.**

Det lader ikke til at der er nogen der noget til evt. Peter Hove meddeler hermed at mødet er hævet.

---

Referent: Tenna Bundgaard

---

Thisted, den 16/4



---

Dirigent  
Peter Hove